Title (en)
USE OF BASIC AMINO ACIDS TO SOLUBILIZE IMMUNOGLOBULINS.

Title (de)
VERWENDUNG VON BASISCHEN AMINOSAUREN ZUM LOSLICHMACHEN VON IMMUNOGLOBULIN.

Title (fr)
UTILISATION D'ACIDES AMINES FONDAMENTAUX POUR DISSOUDRE DES IMMUNOGLOBULINES.

Publication
EP 0448605 A1 19911002 (EN)

Application
EP 90900689 A 19891206

Priority
US 28515488 A 19881215

Abstract (en)
[origin: WO9006764A1] A method to solubilize immunoglobulins to practical concentrations in aqueous media employs solubilizing preparations
of basic amino acids and/or their salts. For example, histidine, lysine, and arginine and mixtures thereof, in effective concentrations are capable of
enhancing the solubility of relatively insoluble proteins and immunoglobulins in general, and in particular, of IgG, especially IgG3, and of T4.

Abstract (fr)
Procédé permettant de dissoudre en des concentrations pratiques des immunoglobulines dans un milieu aqueux, qui consiste a utiliser des
préparations de dissolution a base d'acides aminés fondamentaux et/ou de leurs sels. Ainsi, I'histidine, la lysine, I'arginine et des mélanges de
celles-ci en des concentrations appropriées sont capables d'augmenter la solubilité de protéines relativement insolubles et des immunoglobulines en
général, notamment des IgG, et plus particulierement des 1gG3, et des T4.
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